
Vážení návštěvníci Královské obory,

ze zdravotních důvodů a z důvodů provozní bezpečnosti budou v období

vegetačního klidu odstraněni vybraní jedinci stromů v okolí Planetária. Kácení

probíhá na základě dendrologického průzkumu zpracovaného Ing. Součkem

ve spolupráci se specialisty (fytopatologem a biologickými dohledy). Kácení

probíhá na základě rozhodnutí o kácení vydaných orgány ochrany přírody a

památkové péče.

V roce 2017 bude zrealizována rozsáhlá dosadba 163 ks vzrostlých stromů dle

koncepční projektové dokumentace atelieru Florart - Ing. Šimek v Královské

oboře Stromovka.

Děkujeme Vám za pochopení.
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